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مظفری زاده: تراکتور هرگز بالاتر از سقف قرارداد هزینه نکرد

قانون جدید خوب است به شرطی که اجرایی شود
سعید مظفری زاده مدیر تیم تراکتور تبریز 
توسط  که  جدید  بودجه  سقف  درباره 
کارگروه مربوطه اعلام شده به ایران ورزشی 
گفت: قانون سقف بودجه 325 میلیارد 
قانون خیلی خوبی است مشروط به اینکه 
اجرایی شود چه بسا که هر قانونی رکن 

اصلی اش اجرای آن است.
مدیر باشگاه تراکتور در ادامه افزود: این 
قانون باید توسط همه باشگاه ها رعایت 
قانونگذارحتماً  خصوص  این  در  و  شود 
تمهیدات لازم و اجرایی را در نظر خواهد 

گرفت ضمن اینکه سقف بودجه در نظر 
گرفته شده به لحاظ انضباط مالی خیلی 

خوب و قابل قبول است.
مظفری زاده با رد بعضی از موارد مربوط 
به تراکتور و هزینه های بالای این باشگاه 
تراکتور  باشگاه  گفت:  شده،  ح  مطر که 
کاملاً مصوبه فدراسیون را رعایت کرده و 
به هیچ وجه بالاتر از سقف قرارداد مبلغی 
هم  مبالغش  و  خریدها  نکرده.  هزینه 
کاملاً مشخص است. همه اسناد و مبالغ 
تراکتور  باشگاه  مسائل  سایر  و  خریدها 

کاملاً مشخص و شفاف است ضمن اینکه 
ما یک باشگاه خصوصی هستیم و مانند 
باشگاه های دولتی نیستیم و محدودیت 

مالی داریم.
مدیر باشگاه تراکتور از اهداف این باشگاه 
در فصل جاری حرف زده و در این خصوص 
می گوید: قهرمانی در جام حذفی هدف 
دنبال  آن  کنار  در  ماست.  اصلی  و  اول 
کسب بهترین نتایج و نمایش در بازی های 
تا بهترین رتبه  باقی مانده لیگ هستیم 
را  ممکن را کسب کرده و هواداران مان 

خوشحال کنیم.
مظفری زاده در ارتباط با وضعیت مهدی 
عبدی و صحبت هایی که در خصوص این 
بازیکن و بازگشتش به پرسپولیس مطرح 
می شود، گفت: از مسائلی که در خصوص 
این بازیکن گفته شده کاملاً بی خبرم اما 
این بازیکن به شکل قرضی به تراکتور آمده 
بود که قطعاً در پایان فصل در خصوص 
او صحبت و تصمیم گیری خواهد شد اما 
فعلاً صحبت خاصی مطرح نشده یا اینکه 
حداقل من از این موضوع بی خبر هستم.

کنگـــره یـــا مجمـــع فیفـــا کـــه ایـــن 
روزهـــا در تایلنـــد برگزار می شـــود، 
اهمیت زیادی بـــرای فوتبال جهان 
دارد والبتـــه یـــک چالـــش بـــزرگ را 
پیـــش روی بزرگترین نهـــاد فوتبالی 
جهان یعنـــی فیفا قرار داده اســـت. 
فدراســـیون فوتبـــال فلســـطین از 
مدت هـــا قبـــل، درخواســـت خـــود 
را بـــرای تحریم رژیم صهیونیســـتی 
از ســـوی فیفـــا ارئـــه داده اســـت. 
فلســـطینی ها در ایـــن درخواســـت 
خـــود به جنایـــات اســـرائیل در غزه 
اشـــاره داشـــته اند و نقـــض قوانین 
حقوق بشـــری و البته نقض قوانین 
فیفـــا را نیـــز بـــه عنـــوان ادلـــه خود 
مطـــرح کرده انـــد. نقـــض قوانیـــن 
فیفـــا بـــا راه انـــدازی باشـــگاه ها در 
شـــهرک های غیرقانونی و اشـــغالی، 
تخریب تأسیسات ورزشی فلسطین 
و کشـــتن ورزشـــکاران، ملی پوشان 
مطرح فوتبال و مســـئولان ورزشـــی 
فلســـطین از جمله مواردی هستند 
کـــه از ســـوی فدراســـیون فوتبـــال 
فلســـطین به آن اشـــاره شده است.
فیفـــا بابـــت واکنـــش خود بـــه این 
درخواســـت و رویکردی کـــه در مورد 
جنایـــات رژیم صهیونیســـتی اتخاذ 
می کنـــد، بشـــدت زیر ذره بیـــن قرار 
گرفته اســـت. ســـازمانی که در قبال 

جنـــگ روســـیه و اوکرایـــن خیلـــی 
سریع واکنش نشـــان داد و روس ها 
را از حضـــور در رقابت های مختلف 
محروم کـــرد حالا مدت هاســـت در 
قبـــال حضـــور تیم هـــای مرتبـــط با 
رژیم صهیونیستی در تورنمنت های 
بین المللی واکنشـــی نشـــان نداده 
و تناقضـــی آشـــکار را به رخ کشـــیده 

. ست ا
مجمـــع  اعضـــای  گذشـــته  هفتـــه 
عمومی ســـازمان ملل بـــا رأی قاطع 
اکثریـــت اعضـــای خـــود قطعنامـــه 
عضویت کامل فلسطین در سازمان 
ملـــل را بـــه تصویـــب رســـاند. ایـــن 
موضـــوع انزجـــار عمومـــی از رژیـــم 
کودک کش اســـرائیل و آگاهی مردم 
جهـــان ازجنایـــات ایـــن رژیـــم را به 
خوبی نشـــان داد و به نظر می رســـد 
تحریـــم اســـرائیل در فیفـــا نیـــز بـــا 
قاطعیـــت رأی بیاورد البتـــه اگر فیفا 
و مقامـــات آن اراده و تمایلـــی برای 
رأی گیـــری در مورد این درخواســـت 

را داشـــته باشند.
ز  ا کـــی  حا ه  ســـید ر ی  هـــا خبر
از طریـــق  تـــلاش مقامـــات فیفـــا 
گفت و گوهـــای پشـــت پـــرده بـــرای 
به بحـــث نگذاشـــتن ایـــن موضوع 
در مجمـــع عمومـــی ایـــن ســـازمان 
اســـت؛ اقدامی که در صورت تحقق 
یک نمـــره منفی بـــزرگ را در کارنامه 
فیفـــا بـــه جـــای خواهد گذاشـــت و 
تبعیـــض در اعمـــال قانون نســـبت 
بـــه کشـــورهای عضو این ســـازمان و 
بی تفاوتـــی در قبـــال جنایت هـــای 
رژیم صهیونیستی را در این سازمان 

عیـــان خواهـــد کرد.

نیمه زشت ورزشگاه ها
کودک کنار پدرش نشسته و پدر گوش هایش را گرفته تا 
صدای حاضران در ورزشگاه را نشنود. صدا که می خوابد، پدر 
دست هایش را به آرامی از روی گوش های پسرش برمی دارد.

هیچ کس کمترین توجهی به تلاش یک پدر برای پرده پوشی 
در مقابل دلبندش در میان حجم عظیمی از الفاظ ناشایست 

ندارد؛ صحنه دردناک و تأمل برانگیز است!
قرار بود ورزشگاه های ما با حضور خانم ها خانوادگی تر باشد. 
چند هفته ای هم رعایت شد اما بعد از اینکه حضور خانم ها 
نیز عادی شد، همه چیز به روال قبل برگشت و به کار بردن 

الفاظ ناشایست دوباره در ورزشگاه ها باب شد.
عوض  قدری  اوضاع  بانوان  ورود  با  که  بودیم  خوشبین 
شود اما تراژدی قبل همچنان درحال تکرار است و عده ای 
سیری ناپذیر فحاشی می کنند و هیچ عامل بازدارنده ای نیز 

جلودارشان نیست.
تأسف بار است؛ باشگاه ها نیز کار فرهنگی را رها کرده اند. نه 
توصیه ای، نه تذکر و نه فرهنگسازی تازه ای. انگار تحمل این 
فضا برای همه عادی شده و هیچ توجهی به فاجعه بزرگی که 

در ورزشگاه ها در حال رخ دادن است، نمی شود.
چطور باید به سراغ برچیدن این رسم غلط و پدیده نامیمون 
رفت؟ چگونه می شود ورزشگاه را خانوادگی و پاک کرد تا پدری 
ناچار نباشد گوش های پسرش را به هنگام فحاشی دیگر 

تماشاگران بگیرد و خشمش را فرو بخورد؟
 با چه راهکارهایی باید به دنبال ساختن محیطی سالم تر رفت 
و ورزشگاه ها را به سمت و سویی سوق داد که شاهد کمترین 

لفاظی در ورزشگاه ها باشیم؟
پاسخ به این پرسش دشوار است وقتی می بینیم کمیته های 
فرهنگی کار رها کرده اند و هیچ اقدام تبلیغاتی در این راستا 
انجام نمی شود؛ نه بروشوری، نه تیزری و نه بنری در این باب 
روی سکوها یا مدخل های ورودی ورزشگاه ها نمی بینیم که، 
آقای به ظاهر عاقل و بالغ، لطفاً الفاظ رکیک به کار نبرید و به 
اسم حمایت، هرآنچه زشت و قبیح است را به زبان نیاورید.

فیفا زیر ذره بین؛ تبعیض را کنار بگذار

چهار شگفت انگیز پپ

پیش به سوی 
قهرمانی تاریخی

محمدی: تکلیف 
قهرمانی به هفته آخر 

کشیده نمی شود

کریمی : توقیف 
مرغوبکار به نفع مالک 
پرسپولیس کذب است

 پیشنهاد 
 هندی ها به 
روزبه چشمی
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آرنـــه اســـلوت ســـرمربی آینـــده لیورپـــول از 
همیـــن حـــالا برنامه کاملـــی بـــرای فصل بعد 
دارد و آن را بـــه مســـئولان باشـــگاه نیـــز ارائـــه 
کـــرده اســـت. لیورپول در تابســـتان امســـال 
بـــا جدایی یورگـــن کلوپ موافقت کـــرد و آرنه 
اســـلوت جایگزیـــن او می شـــود. ســـرمربی 
فاینورد با لیســـت بلندبالایی به آنفیلد خواهد 
آمـــد تـــا اصلاحـــات لازم را انجـــام دهـــد. بـــه 
گزارش ســـایت لیورپـــول، یـــک اولویت مهم 
در نقل وانتقـــالات بـــرای لیورپـــول وجود دارد 

که در تابستان امســـال باید حل شود؛ اضافه 
کـــردن یک مدافـــع میانی به تیم. بـــا توجه به 
اینکه جوئـــل ماتیپ به عنـــوان بازیکن آزاد از 
تیم مـــی رود و ابراهیما کوناته نیز زیاد آســـیب 
می بیند، لیورپـــول باید یـــک مدافع خوب به 
خدمـــت بگیرد. عـــلاوه بر ایـــن، اضافه کردن 
یـــک هافبـــک دیگـــر هـــم جـــزو اولویت های 
باشـــگاه اســـت. همین امـــر را می تـــوان برای 
خـــط حملـــه نیـــز گفـــت اضافـــه کـــردن یک 
مهاجم شـــش دانگ به ترکیب می تواند تأثیر 

مثبتی در تیم داشـــته باشـــد.
صلاح در ســـال 2024 در اوج نبود اما ســـتاره 
مصری بهترین مهاجـــم قرمزها بود و احتمالاً 
یـــک فصـــل دیگـــر نیـــز در تیـــم می مانـــد. با 
حضور اســـلوت در لیورپول بـــرای فصل بعد، 
تغییراتـــی برای تغییر ســـبک بـــازی تیم ایجاد 
خواهد شـــد. دســـتیار او، ســـیپکه هالشوف 
در آنفیلـــد بـــه او ملحق خواهد شـــد و اکنون 
او از ســـمت خـــود در فوتبـــال هلند اســـتعفا 

کرده اســـت.

ناکامی محبی در میان بهترین های روسیه
 ســـازمان لیـــگ برتر فوتبال روســـیه نامزدهای اصلـــی دریافت جایـــزه بهترین بازیکن 
و مهاجـــم فصـــل را اعلام کرد کـــه نام محمد محبـــی، مهاجم تیم روســـتوف در میان 
آنها دیده نمی شـــود. محمد محبی پیش از این در فهرســـت نامزدهای جایزه بهترین 
 بازیکـــن و مهاجم فصـــل جاری لیگ برتر روســـیه قرار داشـــت؛ با این حـــال در جمع
 10 نامـــزد نهایـــی بهترین بازیکن و ســـه نامزد بهتریـــن مهاجم فصل نامـــی از محمد 
محبی دیده نمی شـــود و به نظر می رســـد بازیکن ســـابق اســـتقلال از نگاه کارشناسان 
روســـی در حدی نبـــوده که در میان 10 ســـتاره لیگ روســـیه قرار بگیـــرد. این درحالی 
اســـت که مهاجم ایرانـــی تیم روســـتوف در مارس 2024 از ســـوی ســـازمان لیگ برتر 

فوتبال روســـیه به عنـــوان بهتریـــن بازیکن ماه انتخاب شـــده بود.

صعود دو تیم تهرانی به لیگ یک
 فوتبال تهران فصل بعد در لیگ یک نماینده های بیشتری خواهد داشت و شاید همین موضوع 
سبب صعود احتمالی یک تیم دیگر تهرانی در فصل آتی به لیگ برتر هم بشود. در حال حاضرتیم های 
سایپا و آریو اسلامشهر نماینده های تهرانی لیگ یک محسوب می شوند که شانسی برای صعود به 
لیگ برتر ندارند و فصل بعد نیز درلیگ یک به فعالیت ادامه خواهند داد. اما برای فصل بعد دو تیم 
از لیگ دو به لیگ یک صعود کرده اند که رقابت را میان تیم های تهرانی داغ تر خواهد کرد. به تازگی 
تیم ریشه دار نیروی زمینی تهران از لیگ دو به لیگ یک صعود کرده است. در عین حال تیمی به نام 
کویرمقوا نیز از لیگ دو به لیگ یک راه یافته که شرایط مطلوبی از لحاظ مدیریت و سازماندهی دارد 
و پیش بینی می شود این باشگاه فصل آینده به یکی از مدعیان صعود به لیگ برتر نیز محسوب شود. 
با این حال انتظار دیدن تیم های تهرانی بیشتر در رقابت های فصل بعد لیگ یک ایران جذاب است.

اصلاحات 
اسلوت در 
لیورپول 
آغاز 
می شود

تبدیل نیمکت نشینی به خانه نشینی

دمپایی، مچ پای 
صادقی را شکست

آزاد کردن زندانی  با پاداش برد پرسپولیس

فوتبالیست های 
پهلــــــــــــوان

محرومیت سنگین در انتظار متخلفان پرونده فساد

مدیرانفاسدمادامالعمرازفوتبالمیروند

با تاکتیک »همان همیشگی« فولاد را بردیمشهاب؛ در مسیر هیجان انگیز کسب افتخارشهاب؛ در مسیر هیجان انگیز کسب افتخار

 پاداش یک 
انتخاب درست

 صالـــــح مصطفوی: استقلال از 
3 بازی آینده  9 امتیاز می گیرد

6

28


